

Referat fra DMU's Hovedbestyrelse

HB Møde: 03-2020 – Møde via Teams
Mødedato: 14-04-2020
Til stede: Ole Hansen (OH), Jan Eriksen (JE), Jørgen Bitsch (JB), Asger Pedersen (AP),
Rudi Steen Hansen (RSH), Dennis Skytte Bechmann (DSB), Hans Jørn Beck (HJB),
Mikael Mølgaard (MM), Søren Normann Andersen (SNA)
Referent: Jørgen Bitsch
Dato: 20-04-2020

1. Siden sidst fra Formanden

JB

Situationen omkring Corona har naturligvis påvirket alle vores aktive, klubber og DMU i almindelighed, men der er ikke så meget vi kan gøre udover at fokusere på det positive og trods alt se fremad. Det er en meget svær situation for alle, men kan også forstå og anerkende de prioriteringer der må tages af myndighederne i forbindelse med genåbningen. Sundheden og arbejdspladser er vigtige for at vi kan sikre at samfundet igen vil komme tilbage til "normalen" med de ændringer som følger med.

Vi vil også gerne bruge lejligheden til at takke alle vores klubber og medlemmer for den plig og forståelse som alle har vist. Og der skal ikke herske tvivl om at det er en svær situation for alle.

4. Reglementsrevision 2020
 1. Alment Reglement
 2. Sportsreglementer
 3. Arbejdsgrupper
5. Godkendelse af "DMU Bestemmelser for Anerkendelse"
6. Næste møde

2. Konstituering af Hovedbestyrelsen

Næstformand: Ole Hansen

Forretningsudvalget (FU): Ole Hansen, Dennis Skytte Beckmann, Jørgen Bitsch

3. Udvalg under Hovedbestyrelsen og Sportskommissionerne

Disciplinærnævn:

Formand: Helle Hausgaard Noppenau

OT: Rene Danielsen

MX: Poul Hjort, Lasse Oxbøll

SP: Svend Jacobsen, NN

RR/DR: afventer

Aqua: afventer

Sikkerhedsudvalg:

Formand: Jørgen Bitsch

MX: Asger Pedersen og Anders Johansen

SP: Leif Petersen

OT: Hans Jørn Beck

RR: John Klint

Juraudvalgets sammensætning drøftes på kommende HB møde.

For øvrige udvalg under Sportskommissionerne se venligst Bilag 1.

Hjemmesiderne opdateres snarest

4. Økonomi og licenser

Situationen følges naturligvis meget tæt og for nærværende forudser vi et væsentligt tab på primært licensindtægter. Så meget afhænger af den kommende periode og hvor meget vi kan genåbne for træning og hvor mange af vores ”manglende” licensindehavere vil melde sig ind.

DMU er i kontakt med DIF omkring eventuel kompensation og støtte gennem perioden

Klubber og økonomi

DMU forventer at udsende en nærmere beskrivelse af retningslinjerne og mulighederne for klubberne (og selskaberne) for at søge kompensation og støtte. Dette forventes udsendt senest i slutningen af uge 17 / start uge 18.

Hvis en klub har problemer med økonomien her og nu og eventuelle betalinger, vil vi anbefale at I først tager kontakt til kommunen for hjælp. Hvis dette ikke lykkes er vi naturligvis til rådighed (send forespørgsel til Jean Snitily).

5. Corona situationen

Der udsendes yderligere information omkring en langsom genåbning i uge 17. Omkring åbning for løb og arrangementer må vi nok forvente at det bliver august/september før vi kan starte igen.

Det blev aftalt at der planlægges et møde (Teams/Skype) med de banesynsansvarlige for Speedway og Motocross for en nærmere gennemgang og drøftelse af ovennævnte anbefalinger, så alle kan give den bedst mulige vejledning ved kommende banesyn.

6. Reglementsrevision 2020

Projektet omkring en revision af reglementerne er igangsat ud fra anbefalingerne fra advokaten. Første fokus har været Alment Reglement som nu er klar til yderligere kommentarer og input.

Derefter igangsættes arbejdet omkring MX og Speedway i kommende periode.

7. Næste Møde

Afholdes den 9. juni kl. 16.30 i Fjelsted – kan dog være at der indkaldes til Team møde tidligere pga. situationen.

Jørgen

Bilag 1

MotoCross Udvalg og ansvar

SU Quad

Flemming Kurdahl
Martin Fogdal
Ebbe Ritter
Henrik Rasmussen

SU Classic

Kurt Vad
Per Sadolin
Søren L. Østergaard

SU MX Event

Lea Kahlke Hansen
Jakob Thune
Mikkel Wendelboe
Lars Borup
Claus Haven

SU Dommeradministration

Kim Hilkjær
Klaus Hansen

SU Banesyn

Anders Johansen
Martin Holm Jensen
Zeth Rydén
Klaus Hansen
Erling Christiansen
Kennet Hvam

SU Undervisere

Tina Rossen
Erling Christiansen
Martin Holm Jensen
Kim Hilkjær
Pia Nordmand
Kristian Lang

Udvalg i Speedway

Reglementsudvalg (reglement@suspw.dk)

Formand: Thorkild Vestergaard (HSK)

Medlem: Bjarne Sørensen (MSC)

Rundbaneudvalg (rundbane@suspw.dk)

Formand: Frank Hansen (SSC) – fh@levehuse.dk

Medlem: Bjarne Sørensen (MSC)

Medlem: Brian Beyer

Rekrutterings- og Udviklingsudvalg (udvikling@suspw.dk)

Formand: Karin Bæk (HSK)

Medlem: Dennis Mortensen (HSK)

Medlem: Jess Haahr-Nielsen (FSK)

Medlem: Annette Nørgaard (HSK)

Teknisk udvalg (teknik@suspw.dk)

Formand: Jens Pedersen (HSK)

Medlem: Ole Jakobsen (VSK)

Medlem: Henrik Jensen (VSK)

Medlem: Allan Jensen (HSK)

Medlem: Jens Kjærgaard (FMK)

Medlem: Mike Ebæk (FMK)

Medlem: Jimmy Munk Jensen (HSK)

TA DT/DSL (ta@suspw.dk)

Formand: Thorkild Vestergaard (HOSK)

Medlem: Ib Christiansen (VSK)

Medlem: Lars Christensen (VBMK)

Banesyn, Miljø- og Sikkerhedsudvalg (bane@suspw.dk)

Formand: Leif Petersen (SSK)

Medlem: Bent Thomadsen (KSC)

Medlem: Ole Lange (HeSK)

Medlem: Kjeld Imer (BSC)

Medlem: Jesper Jensen (SMG)

Medlem: Jack Berlin (VBMK)

Medlem: Johnny Hvidtfeldt (GSK)

Medlem: Morten Qvistgaard (GSP)

Medlem: Niki Strandholt (GSP)

Medlem: Robert Axelsen (KSC)

Oldboysforeningen (johnnyp@outlook.dk)

Formand: Johnny Poulsen (SSC)

Næstformand: Palle Nielsen (SSC)

Kasserer: Kjeld Hansen (BSC)

Dommerudvalg

Formand: Poul Erik Nielsen (HSK)

Medlem: Bent Thomadsen (KSC)

Medlem: Svend Jakobsen